
Ольга Герасимова родилась и получила образование в Ленинграде/Санкт-Петербурге.
В 2004 г. Удостоена правительственной наградой «За гуманизацию школы Санкт-Петербурга».
Руководит отделом духовых и ударных инструментов школы искусств им.Г.Свиридова.
С 2019 г. Преподаёт класс флейты в институте музыки и хореографии им.Герцена.
Даёт мастер-классы во Франции и Финляндии. 
Является Членом жюри в региональных и международных фестивалях и конкурсах. 
Среди учеников много лауреатов городских, всесоюзных и международных конкурсов. 
Ученики работают в оркестрах страны и мира (Франция, Израиль).

Olga Gerasimova was born and educated in Leningrad/Saint-Petersburg. In 2004, she received a 
government award “For the Humanizaton of the School of St. Petersburg”. She is Head of the 
Department of Wind and Percussion Instruments of the School of Arts named afer G. Sviridov. Since 
2019, she has been teaching the fute class at the Herzen Insttute of Music and Choreography. She 
regularly gives master classes in France and Finland.
Olga Gerasimova partcipates in jury of regional and internatonal festvals and compettons.
Among her pupils there are many laureates of city, all-union and internatonal compettons. Students 
that she has educated now work in orchestras of the country and the world (i.e. France and Israel).


